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Onderwerp : Nadere informatie inzake scholencomplexen De Hoed en De Kring 
 
 
 
Geachte leden van de raad, 
 
In deze raadsinformatiebrief geven wij u de nadere stand van zaken over de update van de 
scholencomplexen De Hoed en De Kring met daarbij in de bijlagen, zoals verzocht door de 
fractie van de PvdA, een chronologisch overzicht vanaf de vaststelling van het integraal 
huisvestingsplan onderwijsvoorzieningen. 
 
Als gemeente willen we zorgen voor goede, toekomstbestendige huisvesting voor alle 
scholen in Heiloo. Tegelijkertijd moeten we daarbij realistisch zijn over wat financieel en 
organisatorisch haalbaar is. In het Integraal Huisvestingsplan (IHP) hebben we daar vorig 
jaar keuzes in gemaakt. De uitvoering van het gekozen scenario (2), met onder andere 
maatregelen voor ventilatie en verduurzaming, is sinds de vaststelling van het IHP in 
voorbereiding. We hebben dit ook in alle gesprekken met de schoolbesturen besproken, en 
in die zin is het plan niet nieuw. Toch blijkt nu, kort voor het moment van besluitvorming over 
nadere uitwerking, dat er bij de schoolbesturen geen draagvlak is voor dit scenario. 
 
De gemeente is in dit unieke geval eigenaar van de gebouwen en daarmee ook 
verantwoordelijk voor de uitvoering. Dat is een rol die normaal bij het schoolbestuur ligt. 
Onze organisatie is daar niet op toegerust — niet qua capaciteit, expertise of middelen. We 
hebben daarom een externe projectleider aangesteld en uit haar terugkoppeling blijkt dat de 
uitvoering dermate complex is dat er meer tijd nodig is. Hierdoor lopen we het risico een 
subsidie voor het aanleggen van ventilatie mis te lopen. 
 
We waarderen de betrokkenheid van de schoolbesturen, maar ook hun zorg om kwaliteit en 
werkbaarheid. Zij willen een bredere aanpak, die verder gaat dan wat er nu binnen het IHP 
en het beschikbare budget mogelijk is. Dat legt een dilemma op tafel: we willen zoveel 
mogelijk verbeteren voor onze leerlingen en scholen, maar we moeten dat ook kunnen 
waarmaken – financieel én in uitvoering. 
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Vanuit die realiteit hebben we voorgesteld het raadsvoorstel voorlopig niet te behandelen. In 
plaats daarvan gaan we met de schoolbesturen opnieuw in gesprek. Wat kunnen we wél 
samen realiseren binnen de kaders? Hoe benutten we de beschikbare middelen zo effectief 
mogelijk, met oog voor de praktijk in de scholen?  
 
We zien het als een gezamenlijk vraagstuk. De upgrade kan alleen slagen als we dit samen 
doen. Dat vraagt om vertrouwen, gedeeld eigenaarschap én realisme over wat haalbaar is 
binnen de kaders van het IHP en onze gemeentelijke middelen. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Heiloo 
 

  
 
J. van den Beij-Veenstra 
gemeentesecretaris 

M. ten Bruggencate  
burgemeester 

 


